
Artikel 36 vragen PvdA-fractie over situatie medewerkers Reestmond

Vanuit medewerkers van Reestmond krijgen wij als fractie verschillende signalen binnen.
De grootste ergernis bij een aantal medewerkers is de onduidelijkheid die zij ervaren. Zo weet niet 
iedereen waar hij/zij aan toe is, wanneer zij bijvoorbeeld daadwerkelijk overstappen naar de ROVA.
Ook is er een angst dat wanneer zij door medische redenen tijdelijk niet inzetbaar zijn er mogelijk op 
worden afgerekend. Een aantal medewerkers vreest minder bescherming te krijgen bij de ROVA dan 
dat zij gewend waren bij Reestmond.

De PvdA fractie Westerveld neemt deze opmerkingen uiterst serieus en verzoekt het college om hier 
aandacht aan te geven.

Twee collegeleden vertegenwoordigen Westerveld in het Dagelijks en Algemeen bestuur van 
Reestmond, als fractie richten wij daarom ook tot u met de volgende vragen:

-Is het college bekend met de onduidelijkheid die er heerst en de onzekerheid van een veilige 
werkvloer?
-Is het college bereid om samen met de directie van Reestmond dit op korte termijn op de agenda te 
plaatsen en in gesprek te gaan met de betrokken medewerkers om zodoende helderheid en 
duidelijkheid te scheppen?

Namens de fractie van de PvdA Westerveld, 
Jan Puper


